
Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag  Protokoll nr 3, 23/24 

Tisdagen den 10 oktober 2023, kl. 18.00 

hos Johan Mannergren, Simris Bygata 4 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Lena Nydahl, Mats Wallgren och 

Andreas Rebert 

  

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 2 

Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 2 Ekonomisk rapport 

Johan redogjorde för byalagets ekonomi. Totalt saldo för dagens datum var 

45 563 kronor. Alla intäkterna och kostnader för Simrisdagen är nu inkomna. 

Intäkterna var på 11 300 kr och kostnader var på 10 522 kr vilket gav ett 

överskott på 778 kr.  

 

§ 3 Österlen lyser 

Byalaget lyser upp utanför lekplatsen och om vädret tillåter tänds grillen. 

Detta görs fredagen den 3 november kl. 18.00.  Vi skriver detta i infobrevet 

tillsammans med uppmaningen att de som vill lyser upp kring egna 

fastigheter. 

 

Mats köper 50 marschaller, med lock om det går att få tag på, samt grillkol. 

Andreas tar fram infobrevet och Mats hjälper till med att sätta upp dessa i 

Simris och Viarp.  

 

§ 4 Julmarknad och Lucia 

Andreas kollar med Simris Trädgård hur deras planer för julmarknad ser ut. 

Därefter går vi vidare och planerar detta inom byalaget. 

 

Johan har frågat Mats Hagelin om kyrkan kommer vara öppen, men inte fått 

svar än. När svar inkommit kontaktar Johan Lions.  

 

§ 5 Äppelmustningen 

Detta var en uppskattad aktivitet och vi beslutade att ge ett presentkort på 

500 kr till Thomas och Elisabeth för att visa vår uppskattning. Annika ordnar 

presentkort och överlämnar till Thomas och Elisabeth. 

 

 



§ 6 Övriga frågor 

 

a. Förslag på gemensam aktivitet / utflykt 

I infobrevet för Österlen lyser frågar vi medlemmarna om förslag på 

gemensamma aktiviteter / utflykter.  

 

b. Byalagets tält / lokal för årsmöte och Simrisdag 

Tälten blåste sönder i stormen Hans. Maria erbjöd sig att köpa de 

skadade tälten, vilket styrelsen godkände. 

 

I början av 2024 börjar styrelsen undersöka vilka alternativ till lokal för 

årsmöte och Simrisdag som finns.  

 

c. Julbelysning 

Mats berättade att den belysning vi haft i parken framför lekplatsen är i 

dåligt skick. Han tog på sig att ordna med ny, men liknande, belysning.  

 

 

§ 7 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte äger rum tisdagen den 7 november kl. 18.00 hos Maria Nordh.  

Mötet avslutades och vi tackade Johan för gott kaffe och goda kakor. 

 

 

 

 

Annika Hallqvist     Andreas Rebert 

Ordförande      Sekreterare 

 

 


